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Onderwerp Uitbreiding Jumbo

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Detailhandel

Portefeuillehouder H. Verbraak

Schriftelijke vraag

ln de Commissievergadering van L4 september jl. is de raadsmededeling over de uitbreiding van de
Jumbo aan de van Beethovenlaan behandeld.
Tijdens de behandeling is ook gesproken over de mogelijke, tijdelijke huisvesting van de Jumbo in de
voormalige parkeergarage van de Opel aan de van Beethovenlaan. lnzake deze tijdelijke huisvesting
heeft de VLP zorgen over de verkeersveiligheid en -afwikkeling (waaronder parkeeroverlast) rondom
deze locatie.

De wethouder heeft aangegeven dat in de anterieure overeenkomst met Jumbo is opgenomen dat
de tijdelijke locatie van de (nood)winkel moet voldoen aan de veiligheidseísen. Eveneens moet er -
op kosten van Jumbo - een verkeersonderzoek komen om te onderzoeken of de locatie
daadwerkelijk geschikt is. Er is toegezegd dat er niets zal gebeuren zonder dit betreffende onderzoek
en dat de Jumbo nu aan zet is.

De VLP heeft de wethouder gevraagd om de gemeenteraad middels een raadsmededeling op de

hoogte te houden over de uitkomsten van dit nog uit te voeren onderzoek. De wethouder heeft
hierin toegezegd dat de gemeenteraad recht heeft op transparantie in dit dossier.
Voor de VLP is het echter niet duidelijk of er te zijner tijd een raadsmededeling volgt over de
uitkomsten van het onderzoek.

Om die reden heeft de VLP het navolgende verzoek en de daarbij behorende vragen:

De VLP verzoekt de wethouder om de gemeenteraad middels een raadsmededeling op de
hoogte te brengen over de uitkomsten van het verkeersonderzoek van de Jumbo, betreffende
de tijdelijke huisvesting van de Jumbo in de voormalige Opelgarage aan de van Beethovenlaan
Kunt u instemmen met dit verzoek?

lndien niet ingestemd kan worden met dit verzoek, op welke wijze bent u dan voornemens om
de gemeenteraad op de hoogte te brengen over de uitkomsten van het betreffende onderzoek
om zo volledige transparantie in dit dossier te waarborgen?
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